
Zápis ze 3. schůze Rady ÚFE v r. 2008 
 

Datum: 27. října 2008 

 

Přítomní členové rady: Ing. Jiří Homola, CSc., Prof. Ing. Jiří Čtyroký, DrSc., RNDr. Vladimír 

Kuzmiak, CSc., RNDr. Jan Lorinčík, CSc., Prof. Dr. Ing. Pavel Fiala, CSc., Doc. RNDr. 

Vladimír Baumruk, DrSc., Prof. Ing. Petr Moos, CSc. 

 

Hosté: Ing. Vlastimil Matějec, CSc., ředitel ÚFE 

 

Agenda:  
 

1. Schválení zápisu z jednání per rollam. 

2. Projednání návrhu vedení ústavu na ukončení výzkumné problematiky 

„Širokopásmové komunikační systémy“ ke 31.12. 2008 a posouzení výhledu oboru ve 

vztahu k potenciálnímu návratu Ing. Kučery. 

3. Projednání návrhu vedení ústavu na mimořádnou investici pro Odděleni času a 

frekvence ÚFE. 

4. Různé. 

 

Výsledky jednání: 
 

1. Zápisy z korespondenčních jednání 
 A. Ke dni 3.6. 2008 Rada ÚFE projednala a schválila per rollam Výroční zprávu o 

činnosti ÚFE za r. 2007. 

 B. Ke 3.7. 2008 Rada ÚFE provedla audit problematik ÚFE a vypracovala doporučení 

pro vedení ústavu. 

 C. Ke dni 1.11. 2008 Rada ÚFE projednala návrh vedení ÚFE na nákladné přístrojové 

investice do konkurzu AV ČR a schválila jej. 

 

 

 



2. Projednání návrhu vedení ústavu na ukončení výzkumné problematiky 
„Širokopásmové komunikační systémy“ ke 31.12. 2008 a posouzení výhledu 
oboru ve vztahu k potenciálnímu návratu Ing. Kučery. 
Rada  ÚFE  schválila ukončení činnosti pracovní skupiny Ing. Šimši, CSc. Ing. Kučera, 

PhD. bude vyzván k formulaci výzkumného záměru formou reintegračního grantu EU, 

příp. dalších grantových návrhů. 

3. Projednání návrhu vedení ústavu na mimořádnou investici pro Oddělení času a 
frekvence ÚFE. 
Rada ÚFE schválila uvolnění investičních prostředků z FRM na pořízení  nových 

cesiových hodin Symmetricom 5071A/001 pro oddělení času a frekvence ÚFE. 

 

 

 

V Praze dne 27.11. 2008 zapsal Pavel Honzátko (tajemník Rady) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

 ____________________________ 

          Ing. Jiří Homola, CSc. 

         Předseda Rady ÚFE 


